
Protokół Nr XI||/ZOII

Sesji Rady Gminy Belsk Duży

odbytej w dniu 07 grudnia 2O1J roku

Stan Rady 15 , obecnych 13 radnych ,

wg listy obecności . zał.nr.]..

Spoza Rady udział wzięli :

- Joanna Ciamarczan - Skarbnik Gminy,
- Figurski Wojciech - Sekretarz Urzędu Gminy,
- Jarosław Katana - Gminna Spółka Wodna ,
- Adolf Maciak - Radny Powiatu ,
- Stanisław Woźniak - Prezes BS Belsk Duży,
- Renata Ostatek - urzędnik z Urzędu Gminy Belsk Duży ,
- przewodniczący jednostek pomocniczych
wg listy obecności . zał. nr .2 .

obradom przewodniczył pan Andrzej Adamczyk - przewodniczący Rady Gminy.
Pan Andrzej Adamczyk
otworzYł obradY i stwierdził quorum . powitał Radnych i Gości . Zaproponowałporządek obrad .

Rada przyjęła jednogłośnie następujący porządek obrad :

1. Przyjęcie protokó łu z poprzedniej sesji .

2. Podjęcie uchwał :

a ) w sprawie zasad na jakich radnYm przysługują diety i zwrot kosztów po drożysłużbowych

b) w sprawie ptanów
c) w sprawie zmian w
d) w sprawie zmian w
e) w sprawie zmian w

pracy stałych komisji Rady na 2012 rok
budzecie Gminy Belsk Duzy na rok .OLI
budzecie Gminy Belsk Duzy na rok 201"1
budzecie Gminy Belsk Duźy na rok 2OII

I



f) w sprawie zmian w budzecie Gminy Belsk Duży na rok 20tt
g) uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej

Gminy Belsk Duzy

h) w sprawie : zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe

odprowadzanie ścieków na terenie Gminy Belsk Duży

i) w sprawie ustalenia wysokości stawek procentowych opłaty adiacenckiej z

tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku wybudowania urządzeń

lnfrastruktury technicznej lub wyniku podziału nieruchomości
j) w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Jana Podsiadlika na działa!ność Wójta

Gminy

k) w sprawie nadania Statutu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki

Zdrowotnej ,, BELMED" w Belsku Dużym
t, l) w sprawie określenia wysokości stawek oraz zwolnień w podatku od

nieruchomości na 2OI2 rok
m) w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego

n) w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od środków

transportowych

o) w sprawie zatwierdzenia wzorów formularzy informacji i deklaracji na

podatek od nieruchomości , rolny i leśny

p) w sprawie zmian w budżecie Gminy Belsk Duży na rok 201,1,

3. Zapytania iwolne wnioski .

4. Zamknięcie obrad .
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Pkt. 1.

Rada protokót z poprzedniej Sesji przyjęła jednogtośnie .

Pkt.2.

a )Pan Andrzej Adamczyk odczytat projekt uchwały.

Rada Gminy_podjęła jednogłośnie Uchwałę nr Xll',l8712011 w sprawie :zasad na

jakich radnym przystugują diety i zwrot kosztów podrózy służbowych

(zał. nr.3)
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b ) Pan Andrzej Konarski odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie Uchwafę nr XUl/88l20].1 w sprawie : planów
pracystałych komisji Rady na2OL2 rok (zał.nr.4)

c) Pan Jan Maciak odczytat projekt uchwały .

Rada Gminy podjęta jednogtośnie Uchwałę nr Xll'./89/20].]. zmieniającą

Uchwałę Budżetową Gminy Belsk Duzy na rok 2011 ( zał. nr.5)

d) Pan Andrzej Adamczyk odczytał projekt uchwały .

Rada Gminy podjęła jednogłośnie Uchwałę nr XllllgolzD].1 zmieniającą

Uchwałę Budzetową Gminy Belsk Duży na rok 2Ot1(zał. nr.6)

e) Pan Andrzej Konarski odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie Uchwałę nr X1l1/91,/2O].]. zmieniającą

Uchwałę Budżetową Gminy Belsk Duży na rok 201,t (zal. nr .7)

f) Pan Jan Maciak odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie Uchwałę nr Xllll92/20].1 zmieniającą

Uchwałę Budżetową Gminy Belsk Duży na rok 201,1. (zał. nr.8)

g) Pan Andrzej Adamczyk odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogtośnie Uchwałę nr XU\/93/2O].1 zmieniającą uchwałę

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Belsk Duży ( zał. nr .9)

h) Pan Andrzej Konarski odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie Uchwałę nr XWl94l2011 w sprawie:

zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe

odprowadzenie ścieków na terenie Gminy Belsk Duży (zał. nr.10)

i ) Pan Jan Maciak odczytał projekt uchwały .

Rada Gminy podjęła jednogłośnie Uchwałę nr Xll1/95/2O].1 w sprawie :

ustalenia wysokości stawek procentowych opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu

wartości n ieruchomości w wyniku wybudowa nia u rządzeń infrastru ktu ry

technicznej lub w wyniku podziału nieruchomości ( zal. nr .tt|
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j) Pan Andrzej Adamczyk odczytał projekt uchwały .

Rada Gminy podjęła jednogłośnie Uchwałę nr Xlll/96/2011 w sprawie
rozpatrzenia skargi Pana Jana Podsiadlika na działalność Wójta Gminy
(zał. nr .12)

k) Pan Andrzej Konarski odczytal projekt uchwaty.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie Uchwałę nr Xlll/g712011 w sprawie nadania

Statutu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej ,, BELMED"

w Belsku Duzym (zał. nr.13)

l) Pan Jan Maciak odczytał projekt uchwały .

Rada Gminy podjęła jednogłośnie Uchwałę nr XlllltO2/2011 zmieniającą

Uchwałę Budżetową Gminy Belsk Duży na rok 20t1(zał. nr .t4)

m) Pan Andrzej Adamczyk odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podjęta jednogłośnie Uchwałę nr X|lllg8lzl11 w sprawie

określenia wysokości stawek oraz zwolnień w podatku od nieruchomości na

20t2 rok (zał. nr.15)

n) Pan Andrzej Konarski odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie Uchwałę nr Xlll/99/2}11 w sprawie obniżenia

ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego (zał. nr .16)
\

L o) Pan Jan Maciak odczytał projekt uchwały .

Rada Gminy podjęła jednogłośnie Uchwałę nr Xl1l/100/2011 w sprawie

określenia wysokości stawek w podatku od środków transportowych
(zał. nr .!7)

p) Pan Andrzej Adamczyk odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie Uchwałę nr Xlll/t01,12011 w sprawie

zatwierdzenia wzorów formularzy informacji i deklaracji na podatek od

nieruchomości , rolny i leśny (zat. nr.18)
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Pkt.3.

pan lreneusz Bałut

Zadał pytanie Panu Adamowi Pawełkowi , Kierownikowi ,, Belmedu", kiedy

poprawi się sytuacja dotycząca poprawnej obsługi pacjentów ?

pan Adam pawetek

Udzielił wyjaśnień .

Pan Krzysztof Witczak

Zadał pytanie czy radni mają jakiś wpływ na analizę skarg i zażaleń

wpływających na ośrodek zdrowia ?

pan Adam pawełek

Udzielając odpowiedzi , poinformował, że w ośrodku zdrowia znajduje się

książka skarg i zażalen, gdzie mieszkańcy i pacjenci mogą się wpisywać . Ksiązka

jest dostępna do wglądu, więc radni mogą zapoznać się z nią i przeanalizować

wpisy zażaleń.

Pan Mecenas Andrzej Rudzki

Wyjaśnił podstawy powstania statutu .

Pan Adolf Maciak- Radny Powiatowy

Zadał pytanie w kwestii przyblizenia działań profllaktycznych .

pan Adam pawełek

R Udzielił odpowiedzi i wyjaśnił, jak wyglądają dziatania profilaktyczne w ośrodku

- zdrowia .

Pan Tomasz Wawrzyniak - przedstawiciel KRUS , zabrał głos i wyjaśnił sprawę

odnośnie składek emerytalnych .

Pan Jarosław Katana-przewodniczący Gminnej Spółki Wodnej

- Poruszył poinformował, o możliwości dostania dotacji w kwestii rowów .

Środki finansowe , może pozyskać składając wniosek .

- Zapytał Pana Adolfa Maciaka - Radnego Powiatowego , dlaczego tak

niedobrze wyg!ąda współpraca Starostwa Powiatowego z Urzędem Gminy Belsk

Duży w kwestii remontów dróg?

pan stanisław wiechowski
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Zapytat Pana Katanę jak, wygląda sprawa odnośnie terminu zaczęcia działania

spółki wodnej?

pan Jarostaw katana

Odpowiadając na pytanie poinformowat, że spótka wodna zacznie działaćza
około miesiąc . Za miesiąc,jak tylko zacznie działać spółka wodna , rowy

zostaną zgłoszone przez Pana Katanę do dotacji .

pan sta nisław wiechowski
Zadał pytanie Panu Adolfowi Maciakowi- Radnemu Powiatowemu , odnośnie

środków przeznaczonych na działalność gminy w kwesti! remontów, napraw

dróg, oraz w sprawie rowów .

Pan Adolf Maciak

Udzielił odpowiedzi informu jąc , żejezeli chodzi o środki na przyszły rok to
pieniądze przeznaczone są tylko na chodnik w Belsku Dużym . Jeżeli chodzi o

rowy, to musi kilka rzeczy się dopytać . Drogi , są podstawową sprawą w
powiecie i w tym kierunku , należy się posuwać . Drogi gminne , kwalifikują się

do remontów, ale jak na razie nie ma na to pieniędzy . Zdaniem Pana Adolfa

Maciaka ,, gminy wiejskie są dyskryminowane" , poinformował on o tym ,że na

rondo w Grójcu , pieniądze się znalazły , ajeżeli chodzi o drogi gminne , jest

brak środków.

Pkt.4.

Pan Andrzej Adamczyk

Wyraził podziękowania dla wszystkich przybyłych na obrady Xlll Sesji Rady

G miny.

Zamknął obrady Sesji .

Na tym protokół zakończono .

protokółowała 
:
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